
Protokół Nr VIII
z VIII sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 8 czerwca 2015r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w 
Dąbrówce, trwało od godz. 13(b do godz. 1645.
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą obecności. 
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk.
Na sesji obecni byli
1 .Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2.Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta
3.Pan Tomasz Skwarski -  Sekretarz Gminy
4. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy Dąbrówka,
5. Pani Anna Maniecka -  Dyrektor GCK,
6. Pan Wiesław Mędrzycki -  radny powiatowy,
7. Obsługa prawna Urzędu Gminy,
8. Sołtysi -  zgodnie z załączona lista obecności

W pierwszej części sesji uczestniczyli Pan Andrzej Bartkiewicz -  Wójt Gminy Dąbrówka I 
kadencji Rady Gminy , ksiądz Jerzy Mackiewicz -  proboszcz Parafii Rzymsko- Katolickiej 
w Dąbrówce, ksiądz Robert Kalisiak proboszcz -  Parafii Rzymsko -  Katolickiej w 
Kuligowie, ksiądz Andrzej Legutko -  proboszcz Parafii Rzymsko -  katolickiej w Józefowie

Z okazji dwudziestopięciolecia powstania samorządów Przewodniczący Rady Gminy Pan 
Marcin Kaczmarczyk zaproponował uczcić tę rocznicę odśpiewaniem hymnu narodowego. 
Następnie wspólnie z Wójtem Panem Radosławem Korzeniewskim złożyli życzenia 
pierwszemu Wójtowi Panu Andrzejowi Bartkiewiczowi jak również wszystkim byłym i 
obecnym pracownikom samorządu gminnego i radnym poprzednich i obecnej kadencji rady 
gminy.
Również z tej okazji księża złożyli życzenia na ręce Przewodniczącego i Wójta wręczając 
prezent w postaci pamiątkowego krzyża.
Godz. 13 Przewodniczący obrad ogłosił przerwę i zaprosił zebranych na poczęstunek 
Godz. 13 40 przewodniczący wznawia obrady.

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o następującej 
treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad,
a) Przyjęcie porządku obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjecie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Zapobiegania Narkomanii za rok 2014.
7. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok i sprawozdanie 

finansowe.
8. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Dąbrówka



9. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka w sprawie 
wykonania budżetu Gminy za 2014 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy

10. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 
wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisje Rewizyjną Rady Gminy
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2014 rok.

11. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 
wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Dąbrówka sprawozdaniu
z wykonania budżetu Gminy za 2014r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego
i objaśnieniami.

12. Podjęcie uchwał:
a) W sprawie w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań Gminy Dąbrówka 

za 2014 rok,
b) W sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówka za 2014 rok,
c) W sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Dąbrówce,
d) W sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Dąbrówka na rok 

2014,
e) W sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015 -  

2017,
f) W sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadania z zakresu właściwości 

Powiatu Wołomińskiego,
g) W sprawie ustalenia stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 

pojemnik o określonej pojemności oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego, lub od 
innej nieruchomości wykorzystywanej jedynie przez część roku na cele 
rekreacyjno-wypoczynkowe,

h) W sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których 
znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych 
jedynie przez część roku na cele rekreacyjno-wypoczynkowe,

i) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Europejskim Funduszu 
Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie,

j) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015 rok, 
k) W sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 

2015-2021,
1) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Kuligów -  cmentarz” na nieruchomości stanowiącej działkę ewid. 
nr 346 w obrębie 0022, Teodorów — Sokołówek, położoną w miejscowości 
Sokołówek gm. Dąbrówka, 

m) W sprawie zmiany uchwały Nr IY/15/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 
grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia diet dla radnych Rady Gminy, 
przewodniczących rad sołeckich oraz dla Przewodniczącego Rady Gminy
i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy,



n) W sprawie nawiązania współpracy pomiędzy Gminą Dąbrówka a Oktiabrskim 
Rejonem Miasta Mińsk (Białoruś)

13. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.
14. Sprawy różne i wolne wnioski.
15. Zamknięcie obrad.

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłaszano zmian.

Przebieg obrad 

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady VIII sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka, 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że w obradach zgodnie z listą obecności 
uczestniczy 15 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym wybrany jednogłośnie został Pan Sławomir Rosa. 
/15 głosów „za” przy obecności 15 Radnych/

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół Nr VII/2014 
z dnia 7 kwietnia 2015r.
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 
- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu RG Pani Agnieszka Gryglas 
poinformowała, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 1 czerwca 2015r. Tematem 
posiedzenia było:
Część I -  posiedzenie wyjazdowe (Zespół Szkół w Józefowie)
Otwarcie posiedzenia (GCK w Dąbrówce)
Przyjęcie porządku posiedzenia
Omówienie inwestycji związanej z budowa boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół w 
Józefowie.
Część II posiedzenie stacjonarne
Analiza stanu procedury przetargowej związanej z rozbudową Zespołu Szkół w Józefowie. 
Omówienie inwestycji związanej z budowa boiska wielofunkcyjnego w Dąbrówce.



Rozpatrzenie podań zgodnie z kompetencją komisji.
Sprawy bieżące 
Zamknięcie posiedzenia

przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publiczne^ Pan 
Kuhgowski poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 2 czerwca 2015r 
Tematem posiedzenia komisji było:
1 .Zaopiniowanie projektów uchwał w:
sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Dąbrówce 
sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Dąbrówka na rok 2014 
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015 -  2017,
2 Dystrybucja żywności przez Stowarzyszenie w Krainie Dolnego Buru 
3.Sprawy bieżące.
Egewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Marek Pasoń poinfnrmnW że komisja odbyła
posiedzenie w dniu 28 kwietnia 2015r. J oaDyfa
Temat posiedzenia komisji było:
1. Informacja na temat pozyskanych środków z zewnątrz na drogi i chodniki
2. Rozpatrzenie podań złożonych do Komisji Gospodarczej.
3.Sprawy różne i wolne wnioski.
Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Pan Sławomir Rosa 
poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 25 maja 2015r.
Porządkiem posiedzenia komisji było:
1 .Wyrażenie opinii na temat kopalni piasku w Karolewie.
2 Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Pan Ryszard Klusek pn in fn rm rW  że 
komisja obyła posiedzenie w dniu 2 czerwca 2015r.
Tematem posiedzenia komisji było:
1.Przyjęcie informacji w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok.

Finansowej informaCji W Sprawie Zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy

3.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/15/2014 Rady Gminy 
Dąbrówka z dnia 30 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia diet dla radnych Rady Gminy 
przewodniczących rad sołeckich oraz dla Przewodniczącego Rady Gminy i 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy,

Ponadto członkowie komisji jednogłośnie zawnioskowali o wprowadzenie do porządku obrad 
sesji podj|cie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska w Warszawie w kwocie do 800 000 zł z przeznaczeniem na 
dokonczeme zadania inwestycyjnego pn. „ Rozbudowa Zespołu Szkół w Józefowie”
^zewodniczacy Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof Kłębek poinformował, że komisja odbyła 
posiedzenia w dniu 14 i 20 maja 2015r.
Wniosek komisji zostanie przedstawiony przy rozpatrywaniu pkt. 9

Ad 6 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Zapobiegania Narkomani.
Pani Krystyna Augustyniak -  Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

koholowych powiedziała, ze częsc opisowa zawarta została w sprawozdaniu które zostało 
doręczone radnym w materiałach. W swojej wypowiedzi odniosła się do wydatków z których 
większosc przeznaczona jest na dofinansowanie kolonii i dofinansowanie do dożywiania 

zieci z rodzin niepełnych lub dotkniętych problemem alkoholowym. Znaczna część



środków przeznaczana jest na działania profilaktyczne dla dzieci i młodzieży szkolnej jak 
również dla dzieci w wieku przedszkolnym które są prowadzone za pośrednictwem 
współpracy z dyrektorami szkół i przedszkola. Odbywa się to w ten sposób, że przy 
opracowywaniu programu na rok następny dyrektorzy przedstawiają informację na temat 
planowanych zadań związanych z profilaktyką. W tym miejscu Pani Augustyniak złożyła 
podziękowania Dyrektorom szkół i przedszkola samorządowego oraz Pani Dyrektor 
Gminnego Centrum Kultury i Kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 
dotychczasowa współpracę która układa się bardzo dobrze. Pani Augustyniak poinformowała, 
że w związku z wydarzeniami jakie ostatnio miały miejsce na terenie szkoły w Dąbrówce, 
mimo że nie zostało to ujęte w programie na rok bieżący postanowiono przeprowadzić 
diagnozę w formie ankiety aby mieć orientację jakie zagrożenia występują na terenie naszej 
gminy. Ankieta ta została skierowana do uczniów od klasy IV szkoły podstawowej.
Działalność profilaktyczna opiera się głównie na dzieciach i młodzieży.
Do przedstawionego materiału nie zgłaszano pytań.
(Materiał stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 7. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok i sprawozdanie 
finansowe.

Sprawozdanie zostało omówione przez Panią Agnieszkę Adam -  Skarbnika Gminy.

Budżet w 2014 roku po stronie dochodów został zrealizowany w 97,8%, tj. w kwocie 
25 398 61617 zł, w tym dochody bieżące - 24 422 911,45 zł i dochody majątkowe - 
675 804,72 zł.
Struktura dochodów przedstawia się następująco: dochody własne (30%) - 7 631 tyś. zł 
(podatki i opłaty lokalne) wzrost o ok. 5% w stosunku do roku ubiegłego; udziały w PIT i CIT 
(15%) - 3 898 tyś. zł wzrost o ok. 1% w stosunku do roku ubiegłego; subwencje (38%) - 
9 611 tyś zł. spadek o ok. 4% w stosunku do roku ubiegłego; dotacje (17%) - 4 256 tyś. zł 
spadek o ok. 1% w stosunku do roku ubiegłego.
Spośród zrealizowanych dochodów własnych zwracam Państwa uwagę na wpływy z podatku 
od nieruchomości, łącznie pozyskano dochody w wysokości 3 215 tyś. zł, a w stosunku do 
roku ubiegłego odnotowano wzrost o 280 tyś. zł; wpływy z podatku od czynności 
cywilnoprawnych 227 tyś. zł spadek o 192 tyś. zł w stosunku do roku ubiegłego.
Opłata śmieciowa wpływ za cały rok budżetowy to kwota 848 tyś. zł (zaległości na koniec 
roku wynoszą 103 tyś. zł).
Ze środków unijnych pozyskano środki w wysokości 442 tyś zł. Z budżetu innych jst (Powiat 
Wołomiński i Urząd M arszałkowski) pozyskano kwotę 285 tyś. zł.

Realizacja wydatków ogółem w 2014 roku stanowiła w 92,3% założonego planu i wyniosła 
25 976 141,19 zł, w tym: wydatki bieżące -  21 257 836,26 zł (wzrost o ok. 843 tyś. zł w 
stosunku do roku ubiegłego); wydatki majątkowe -  4 718 304,93 zł (wzrost o ok. 1 min zł w 
stosunku do roku ubiegłego).
Wydatki bieżące ponoszone są na realizację zadań, do których gmina jest zobligowana 
poprzez zapisy w ustawie o samorządzie gminnym w art. 7 wymienionych jest katalog zadań. 
Zadanie te realizowane są za pośrednictwem 10 jednostek organizacyjnych gminy tj.:
- zadania zakresu oświaty (7 jednostek -  szkoły podstawowe, gimnazja, przedszkole 
samorządowe oraz Zespół Obsługi Szkół i Przedszkola Samorządowego) — 10 332 tyś. zł;
- zadania z zakresu pomocy społecznej -  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej -  3 304 tyś. 
zł;



- zadania z zakresu gospodarki wodno-ściekowej -  Zakład Gospodarki Komunalnej -  917 tyś. 
zł;
- pozostałe zadania realizowane są za pośrednictwem jednostki Urząd Gminy a są to: 
transport i łączność -  678 tyś. zł; bezpieczeństwo publiczne -  273 tyś. zł; ochrona zdrowia -  
107 tyś.zł; gospodarka komunalna w zakresie oczyszczania miast i wsi, oświetlenia i 
pozostałej działalność -  1 213 tyś. zł; kultura fizyczna i sport -  125 tyś. zł, gospodarka 
mieszkaniowa -  17 tyś. zł; obsługa długu - 267 tyś. zł.
Zadania z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego realizowane są za 
pośrednictwem Gminnych Instytucji Kultury, na realizację których z budżetu przekazana 
została dotacja podmiotowa w wysokości 681 tyś. zł i celowa 32 tyś. zł. Obsługa 
administracyjna w/w zadań to koszt - 2 896 tyś. zł (w tym obsługa rady gminy i pozostała 
działalność). W większości pozycji wydatki bieżące udało się zrealizować w ponad 90%, 
nie udało zrealizować się zaplanowanych wydatków zabezpieczony na zmianę mpzp 
(pomimo podpisania umowy, wykonane prace nie były fakturowane (realizacja w stosunku do 
planu 10%).
Na zadania i zakupy inwestycyjne wydatkowano środki w wysokości 4 718 304,93 zł 
m.in.: realizowane były zadania z zakresu budowy wodociągów: dokończenie II etapu 
budowy dla miejscowości: Dręszew, Marianów, Józefów, Kuligów; rozpoczęto budowę III 
etap dla miejscowości: Chruściele, Lasków, Ludwinów.
w zakresie poprawy infrastruktury drogowej: wybudowane zostały chodniki tzw. ścieżki 
spacerowo-edukacyjne w miejscowości Wszebory, Kuligów i Dąbrówka-Małopole; 
wybudowano drogi w miejscowości Karpin -Małopole, Kołaków -Sokołówek. 
w zakresie bezpieczeństwa publicznego: dokończono modernizację strażnicy w Kuligowie; 
zakupiono samochód pożarniczy dla OSP Lasków oraz pozostałe zakupy i modernizacje 
strażnic w Chajętach, Kolakowie, Józefowie i Ślężanach.
w zakresie oświaty: rozbudowa Zespołu Szkół w Józefowie (1 etap); modernizacja budynku 
szkoły we Wszeborach (wymiana dachu); budowa boiska przy szkole podstawowej w 
Guzo watce.
w zakresie gospodarki komunalnej: budowa oświetlenia ulicznego -  w Dręszewie, Laskowie i 
Ludwinowi e
w zakresie kultury fizycznej: budowa placu zabaw w Trojanach.

Zadania, których nie udało się zrealizować 2014 były kontynuowane w roku bieżącym, a są 
to: III etap budowy wodociągu dla miejscowości wodociągu Chruściele, Lasków, Ludwinów; 
budowa wielofunkcyjnych boisk na terenie gminy; odnowa elewacji Gminnego Centrum 
Kultury; zagospodarowanie przestrzeni publicznej w Dąbrówce. Obecnie zostały one 
zakończone, tj. etap prac budowlanych i trwa proces rozliczania finansowego zadań 
Rok 2014 był ostatnim z możliwych do pozyskiwania środków unijnych z perspektywy 
finansowej 2007 -  2013, ze strony gminy dołożono wszelkich starań aby pozyskać jak 
najwięcej środków. W roku ubiegłym o pozyskanie środków z funduszy unijnych złożonych 
zostało 10 wniosków aplikujących o środki unijne z czego dofinansowanie pozyskano dla 8, 
tj.: III etap budowy wodociągu dla miejscowości Chruściele, Lasków, Ludwinów - 1 226 
tyś. zł; budowa ścieżki spacerowo-edukacyjnej Dąbrówka - Małopole -  112 tyś. zł; budowa 
ścieżki spacerowo-edukacyjnej w Kuligowie -  50 tyś. zł; budowa boiska przy Szkole 
Podstawowej w Guzowatce - 20 tyś. zł; zagospodarowanie przestrzeni publicznej - 42 tyś. zł; 
wykonanie elewacji GCK -  35 tyś. zł; budowa bieżni w Dąbrówce -  25 tyś. zł; budowa boisk 
wielofunkcyjnych -  365 tyś. zł. Ogółem podpisane zostały umowy na kwotę 1 875 tyś. zł.
Nie uzyskano dofinansowania na budowę boiska w Kuligowie i Placu Zabaw w Trojanach.



W 2014 roku na przedsięwzięcia realizowane w ramach Funduszu Sołeckiego poniesiono 
wydatki w wysokości 331 230,62zł do planowanych 359 915 (92,%). Głównie były to prace 
polegające na poprawie przejezdności dróg gminnych poprzez nawiezienie tłuczniem i 
gruzem.

Budżet 2014 roku zamknął się deficytem w wysokości 577.525 tyś. zł. W 2014 roku 
zaciągnięto kredyty i pożyczki ogółem na kwotę 2 504 631,00 zł, w tym: w Europejskim 
Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej -  625 029,00 zł -  na finansowanie zadania „Rozbudowa 
Zespołu Szkół w Józefowie”; w Wojewódzki Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie na finansowanie udziału własnego dla zadania „II etap budowy 
wodociągu dla miejscowości Dręszew, Marianów, Józefów, Kuligów”- 84 258,00 zł; z 
Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie dla II i III etapu budowy 
wodociągów -  1 295 344 zł; w Polski Banku Spółdzielczym w Wyszkowie -  500 000,00 zł
-  na finansowanie inwestycji, które były realizowane ze środków własnych Gminy.

Spłata rat kredytów i pożyczek w 2014 roku wyniosła 1 455 628,00 zł z zaplanowanych 
pierwotnie do spłaty 2 255 267,00zł, w tym: 800 319,00 zł pożyczka zaciągnięta na 
wyprzedzające finansowanie dla budowy II etapu wodociągu, z uwagi na przedłużające się 
procedury dotyczące rozliczenia zadania, pomimo złożenia wniosku o płatność nie udało się 
pozyskać zwrotu dotacji a tym samym spłacić pożyczki 2014 roku).

Odnośnie sprawozdania finansowego Pani Skarbnik powiedziała, że jest to dokument, który 
w formie tabelarycznej przedstawia informacje o sytuacji finansowej, wynikach działalności 
oraz o zmianach sytuacji finansowej Gminy. Sprawozdanie finansowe Gminy obejmuje:
- bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego Gminy Dąbrówka, który 
przedstawia sytuację finansową w zakresie realizacji planu dochodów i wydatków oraz 
przychodów i rozchodów; - łączny bilans obejmujący dane wynikające z bilansów 
samorządowych jednostek budżetowych Gminy Dąbrówka, który prezentuje 
usystematyzowane zestawienie składników majątkowych -  aktywów oraz źródeł ich 
finansowania - pasywów, - łączny rachunek zysków i strat, - dokument ten jest zestawieniem 
osiągniętych w danym roku przychodów i wszystkich poniesionych kosztów, którego celem 
jest ustalenie wyniku finansowego oraz pokazanie co wpływa na ten wynik; - łączne 
zestawienie zmian w funduszu - którego głównym zadaniem jest przedstawienie informacji o 
zmianach poszczególnych składników funduszu własnego. Do przedstawionego 
sprawozdania nie zgłaszano pytań.

Ad. 8 Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego.

Ww. informacja została omówiona przez Panią Agnieszkę Adam -  Skarbnik Gminy.
Łącznie majątek gminy na dzień 31.12.2014 r. brutto wynosi 68 499 789 złotych. Składają 
się na to środki trwałe, wartości niematerialne i prawne, pozostałe środki trwałe będące w 
posiadaniu jednostek organizacyjnych Gminy. W roku 2014 majątek Gminy został 
zwiększony o kwotę 3 390 254 zł, a zmniejszył się o 49 590 zł. Dane o zmianach w stanie 
mienia komunalnego od dnia złożenia poprzedniej informacji stanowią załącznik do 
protokołu.
Odnosząc się do ww. informacji Pan Rosa Sławomir stwierdził, że informacja jest bardzo 
ogólnikowa. W związku z rozpoczęciem nowej kadencji Rady powinno być wykazane całe 
mienie a nie tylko z roku sprawozdawczego. Każdy z radnych powinien wiedzieć jakie 
mienie faktycznie podsiada Gmina.
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Omówienie wydatków budżetu (częściowe)
W dniu 20 maja 2015r. komisja zajmowała się tematami:
- Uzupełnienie Protokołów Nr 1 i 2 z posiedzenia d • ■ •
członków. Posiedzenia Komisji Rewizyjnej o podpisy pozostałych

-Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dąbrówka za 2014r 
1. Omówienie wydatków budżetu (dalsza część)

2.0mówie„ie zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz zadań z własnyeh 
A r, ^  FZeme sPravvozdania finansowego Gminy Dąbrówka za 2014r 
4.Omówienie informacji o stanie mienia komunalnego G m in, Dąbrówka. 
j.Zapoznanie się z opinią Regionalnej

w  dalszej kolejności Pizewodniczący komisji odczytał protokoły z odbytych posiedzeń 

Pan Kłębek odpowiedział, że na ogólnych.

Ad 10 Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 
spraw.e wydan.a „p,„„ „ wniosku sporządzonym przez Komisje Rewizyjną Rady Gmi„v

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2014 rok.
w. uchwała została odczytana przez Panią Agnieszkę Adam. 
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Ww. uchwała została odczytana przez Panią Agnieszkę Adam.

Godz. 15^5 przewodniczący ogłasza przerwę w obradach.
Godz. 15 przewodniczący wznawia obrady

Ad. 12 Podjęcie uchwal

□o G m i n y  D ą b r ó w k a z a  2 0 1 4 r -

W  głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka



podjęła Uchwałę Nr VIII/51/2015 
z dnia 8 czerwca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

b) W sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówka za 2014 rok 
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr YIII/52/2015
z dnia 8 czerwca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

c) W sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w 
Dąbrówce,
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Jacka Jeziorskiego -  Kierownika 
GOPS. Uzasadnienie podjęcia uchwały stanowi załącznik do uchwały.

Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr YIII/53/2015
z dnia 8 czerwca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

d) W sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Dąbrówka na rok 
2014.
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Jacka Jeziorskiego - Kierownika 
GOPS. Uzasadnienie podjęcia uchwały stanowi załącznik do uchwały.
Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr YIII/54/2015
z dnia 8 czerwca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

e) W sprawie przyjęcia Gminnego programu Wspierania Rodziny na lata 2015 -  2017 
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Jacka Jeziorskiego -  Kierownika GOPS. 
Uzasadnienie podjęcia uchwały stanowi załącznik do uchwały.
Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr YIII/55/2015
z dnia 8 czerwca 2015 r.



j e d n o g ł o ś n i e  /l 5 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

f) W sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadania z zakresu właściwości Powiatu 
Wołomińskiego.
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zadróżnego -  Zastępcę Wójta.

Zadanie które przejmuje Gmina od Powiatu polega na utrzymaniu pasa zieleni przez 
trzykrotne koszenie poboczy oraz utrzymanie chodników przez jednokrotne 
sprzątanie ich nawierzchni.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr YIII/56/2015
z dnia 8 czerwca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

g) W sprawie ustalenia stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik o 
określonej pojemności oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego, lub od innej nieruchomości 
wykorzystywanej jedynie przez część roku na cele rekreacyjno-wypoczynkowe,
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Michała Strzeleckiego -  prac. UG. 
Uchwała ponownie poddawana pod głosowanie, z uwagi na to, że poprzednia została 
w całości uchylona przez Regionalną Izbę Obrachunkową z uwagi na niezgodności z 
ustawą o utrzymaniu czystości i porządku. W stosunku do uchylonej uchwały stawki i 
częstotliwość w stosunku do poprzedniej uchwały nie ulegają zmianie.
Pani Agnieszka Gryglas zwróciła uwagę na zapis w § 4 w części dotyczącej uchylenia 
uchwały.
Pani Strzelecki wyjaśnił, że uchylona zostaje pierwsza uchwała z 2012r. która 
określała wysokość opłaty od pojemnika. Uchwała ostatnia (marzec 2015r) została 
uchylona w całości przez RIO.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr VIII/57/2015
z dnia 8 czerwca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

h) W sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których 
znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych jedynie 
przez część roku na cełe rekreacyjno-wypoczynkowe,
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Micha Strzeleckiego. Wzór deklaracji 
wynika z wcześniej podjętej uchwały i będzie służył do naliczania opłaty za



gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchosci na których znajdują się 
domki letniskowe.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr YIII/58/2015
z dnia 8 czerwca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

i) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Europejskim Funduszu Rozwoju 
Wsi Polskiej w Warszawie,

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Agnieszkę Adam.
Pożyczki z Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej udzielane są w ramach 
Samorządowego Programu Pożyczkowego dla jednostek samorządu terytorialnego na 
finansowanie realizacji przedsięwzięć infrastrukturalnych na terenach wiejskich. Są to 
pożyczki nisko oprocentowane - 3% w skali roku. Pożyczka zostanie zaciągnięta w 
kwocie 799 120 zł na zadanie „Rozbudowa Zespołu Szkół w Józefowie” z której 
będą zostaną sfinansowane roboty budowlane i nadzór inwestorski. Podjęcie uchwały 
pozwoli na złożenie do WFRWP wniosku o zaciągnięcie pożyczki. Warunkiem 
uzyskania pożyczki jest podpisanie umowy z wykonawcą. Okres kredytowania 5 lat w 
tym okres karencji nie dłuższy niż 12 miesięcy.
Pani Agnieszka Gryglas odnosząc się do ww. projektu uchwały wnioskowała by 
uchwała została podjęta, umożliwi to rozpoczęcie procedury związanej z 
zaciągnięciem pożyczki w WFRWP. Zgodnie z rozpisanym przetargiem zadanie ma 
zostać zakońcone do końca października br.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr VIII/59/2015
z dnia 8 czerwca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

j)  W sprawy zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015 rok.
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Zaproponowane zmiany stanowią załącznik do uchwały.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr VIII/60/2015 
z dnia 8 czerwca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

k) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2015 
- 20121 .

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.



Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłaszano pytań.

- w głosowaniu jawnym — Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr VIII/61 /2015
z dnia 8 czerwca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Kuligów -  cmentarz” na nieruchomości stanowiące, dztałkf ew ,d nr 
346 w obrębie 0022, Teodorów -  Sokolówek, położoną w miejscowosct Sokotowek gm.

Dąbrówka.
Projekt uchwały został omówiony przez Zastępcę Wójta.
Uzasadnienie stanowi załącznik do uchwały.
Do projektu uchwały nie zgłaszano pytań.

- w głosowaniu jawnym — Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr VIII/62/2015
z dnia 8 czerwca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

m) W sprawie zmiany uchwały Nr IY/15/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 
grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia diet dla radnych Rady miny, 
przewodniczących rad sołeckich oraz dla Przewodniczącego Rady Gminy i

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy,
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
W podjętej uchwale wkradł się błąd co do wysokości diety dla przewodniczącego 
rady Wysokość diety dla radnego musi być ustalona zgodnie z ustawą budżetową 
w której określone są stawki dla osób zajmujących kierownicze stanowiska 
Wysokość diety przysługującej radnemu nie może przekroczyć w ciągu miesiąca 
łącznie półtora krotności kwoty bazowej. Kwota bazowa wynosi 1766, 46 z , a 
maksymalna wysokość diety to 2 649.69 zł. Wysokość diety uzależniona jest od 
liczby mieszkańców. W gminach poniżej 15 tyś. maksymalna wysokość diety 
wynosi 1234, 85 zł. Rada Gminy uchwaliła dietę w wysokosci 1420 zł i musi
zostać zmniejszona ponieważ jest niezgodna z przepisami.
Członkowie komisji Budżetowo - Finansowej zaproponowali dla 
przewodniczącego rady dietę w wysokości 1320 zł miesięcznie 
Do projektu uchwały nie zgłaszano pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr VIII/63/2015 
z dnia 8 czerwca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/



(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

n) W sprawie nawiązania współpracy pomiędzy Gminą Dąbrówka a Oktiabrskim 
Rejonem Miasta Mińsk (Białoruś)
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Wójta.
Uzasadnienie podjęcia uchwały stanowi załącznik do uchwały.
Do projektu uchwały nie zgłaszano pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr YIII/64/2015 
z dnia 8 czerwca 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 13 Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.

Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad Pana 
Sławomira Rosę.
Wiceprezes Sądu Okręgowego Warszawa -  Praga - o dokonanie wyboru ławników do 
Sądu Okręgowego Warszawa Praga w Warszawie w liczbie 1;
Agnieszka Gryglas Radna Gminy Dąbrówka -  pismo do Wójta do wiadomości Rada 
Gminy o dofinansowanie w kwocie 5000 zł na wykonanie niezbędnych prac 
modernizacyjnych rowów melioracyjnych oraz przepustów znajdujących się w 
drogach gminnych
Sołectwo Kuligów — pismo skierowane do Wójta do wiadomości rada gminy związane 
z informacjami o planach zmiany lokalizacji oczyszczalni ścieków dla północno 
zachodniej części gminy Dąbrówka
Odnosząc się do ww. pisma Pan Wójt poinformował, że w czasie wywiadu i spotkania 
w Kuligowie został źle odebrany. Wyjaśnił, że w swojej wypowiedzi wskazywał 
negatywne skutki budowy oczyszczalni w Czarnowie ale wskazywał również i plusy. 
Wójt powiedział, że w dalszym ciągu trwają procedury związane z budowa tej 
oczyszczalni.

Ad. 14. Sprawy różne i wolne wnioski.

Pan Wójt za udzielone mu absolutorium podziękował komisji rewizyjnej i radnym a 
Pani Skarbnik podziękował za rzetelne przygotowanie materiałów.
Powiedział, że jest to dobry znak nie tylko dla niego ale dla wszystkich, że 
współpraca między nim a radą układa się dobrze. Wspólnie potrafią 
przedyskutować trudne tematy i znaleźć racjonalne rozwiązanie czym czuje się 
usatysfakcjonowany.



Pan Sobczak Józef powiedział, że podczas zbiórki odpadów wielkogabarytowych nie 
zostały odebrane od niego opony od samochodow ciężarowych i ciągników 
rolniczych.
Zastępca Wójta wyjaśnił, że tego typu odpady powinny zostać zagospodarowane we 
własnym zakresie. Informacji gdzie można przekazać tego typu odpady udzieli Pan 
Michał Strzelecki.
Pan Sławomir Rosa podniósł temat pracy równiarki na drogach gminnych i 
powiedział, że w Chajętach jedna z dróg została zniszczona a nie naprawiona.
Zastępca Wójta odnosząc się do wypowiedzi Pana Rosy powiedział, że faktycznie na 
jednej z dróg została zniszczona nawierzchnia twarda. W przyszłości przed 
wydaniem zlecenia drogi wskazane do wyrównania będą musiały zostać 
zaakceptowane przez pracownika UG zajmującego się między innymi 
drogownictwem.
Pan Marcinkiewicz Andrzej powiedział, że jeżeli sołtys przypilnuje to i równiarką 
można wykonać dobrą robotę na drogach. W dalszej swojej wypowiedzi odniósł się 
do ostatnich zawodów strażackich i stwierdził, że Komendant Gminy OSP jako 
główny organizator tych zawodów powinien zabezpieczyć większą liczbę sędziów. 
Podczas ostatnich zawodów było widać, że jednostki są na wyrównanym poziomie. 
Jednym zostały przyznane nieuzasadnione punkty karne a innym nie przyznano 
ewidentnych punktów karnych przez co niektóre jednostki czują się pokrzywdzone.
Pan Wójt odpowiedział, że faktyczne sędziów było za mało. W przyszłości gdy będą 
organizowane zawody powinno być ich więcej.
Pani Anna Matak podziękowała komisji gospodarczej za przyznane środki na 
potrzeby sołectwa Chruściele. Nawiązując do złożonych życzeń z okazji Dnia 
Samorządowca powiedziała że byli wymienieni wszyscy obecni i nieobecni 
pracownicy a nie było podziękowań dla sołtysów. Z okazji tego święta sołtysi byli 
w jakiś sposób wynagradzani. W ubiegłym roku została zorganizowana wycieczka do 
Lichenia. Może i w roku bieżącym należałoby pomyśleć o sołtysach powiedziała 
Pani sołtys z Chruściel. Pan Wójt odnosząc się do wypowiedzi Pani sołtys powiedział, 
że sam nie jest w stanie wszystkiego zorganizować i dopilnować i tu zwrócił się do 
pracowników urzędu aby w przyszłości takie sytuacje nie miały miejsca i serdecznie 
przeprosił wszystkich sołtysów za brak podziękowań. Odnośnie wycieczki 
poinformował, że prowadził rozmowy z sołtysami na ten temat. Również 
Przewodniczący Rady Gminy przeprosił za to, że w jego wypowiedzi nie padło słowo 

sołtys.
Pan Andrzej Marcinkiewicz zawnioskował o zakupienie rowerów dla sołtysów, które 
będą służyły jako narzędzie do pełnienia funkcji sołtysa.
Pan Ireneusz Zieliński zwrócił się do sołtysów o wzięcie udziału w festiwalu 
aktywności społecznej i lokalnej sołectw. Nasza Gmina wspólnie z innymi gminami 
rejonu zegrzyńskiego wchodzi w skład Lokalnej Grupy Patnerstwo Zalewu 
Zegrzyńskiego. Na festiwalu każdą gminę reprezentuje jedno sołectwo. Sołectwo ma 
przedstawić to co ma najlepsze na swoim terenie. Do tej pory naszą gminę 
reprezentowało sołectwo Dąbrówka. W roku bieżącym festiwal będzie odbywał się w 

gminie Somianka.



Ad. 15 Zamknięcie obrad.

Zamknięcia obrad VIII sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał przewodniczący Rady 
Gminy Marcin Kaczmarczyk dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.

Sekretarz obrad 1/ ń  Przewodniczący obrad
Sławomir R o s a / /  Marcin Kaczmąwomir R o s a //
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